

Plats och tid	Församlingsgården Barkarö 18.00
Närvarande ledamöter	Björn Bünger, Kaj Östholm, Birgitta Eriksson, Margit Ireaus och Berit Sonnebo
Närvarande ersättare	
Övriga närvarande	Diana Franzén-Wik husmor och samordnare Susanne Senter, PO-chef, kaplan

- Inledning** § 1
Ordföranden hälsar ledamöter och ersättare välkomna och förklarar sammanträdet öppnat.

Den inledande andakten leds av Susanne Senter.
- Justering** § 2
Församlingsrådet beslutar

att utse Kaj Östholm till justeringsperson
- Föredragningslista** § 3
Alla har nåtts av kallelsen. Föreslagen dagordning godkännes med tilläggen:

Synpunkter och förslag från internationella gruppen

Synpunkter på hur gemensam bön ska förrättas

Kaj önskar också få dagordningen utskrivnen till våra sammanträden. Diana har åtagit sig att se till att så blir gjort.
- Föregående protokoll** §4
Inga synpunkter finns på föregående protokoll. Det läggs till handlingarna.
- Susanne Senter presenterar sig** § 5
Församlingsrådet hälsar Susanne välkommen.
Susanne Senter berättar lite om sig själv och om sin yrkeskarriär. Susanne har arbetat i Arboga, på stiftsnivå, i Falun, Mora m m Susanne har på senare år ofta fått i uppdrag att hjälpa församlingar som haft problem att få fungerande rutiner och fungera bättre. Nu senast har Susanne arbetat som domprost i Västerås och när Daniel Eklund nu ska tillträda så

bytte de tjänst. Susanne ska vara områdeschef på Väster i avvaktan på att ny områdeschef utses. Susanne kommer att arbeta till 1 april.

Sjöevent 09

§ 6

Stadsmissionen har öppett hus för EU-immigranter i en lokal nere i hamnen. Där finns fika, chans att duscha och tvätta kläder. De olika församlingarna turas om att hjälpa till med bemanning av frivilliga. Dingtuna-Rytterne-Barkarö har ansvar för vecka nio. Lokalen är öppen 7.45-10.40.

Församlingsrådet beslutar

Att Diana får i uppdrag att göra en lista som vi kan anteckna oss på.

PO-chef informerar

§ 7

När det gäller rekrytering av ny PO-chef så har vi sökande. Intervjuer ska göras mot slutet av januari och början av februari. Förhoppningsvis kan man meddela vem som får tjänsten i mitten av februari.

Söndag den 27 januari 2019 hälsas nya domprosten välkommen. Susanne har blivit avtackad söndagen den 20 januari i samband med högmässan i Domkyrkan, och det var en på alla sätt trevlig stund.

Vår präst Per Wilder som har börjat arbeta i Barkarö kommer istället att arbeta i Viksång senare i vår. I Barkarö arbetar han fram till 28/4. Det betyder att vi inte vet hur det blir i Barkarö efter det. Besked kommer senare.

Maria Säfsten har börjat arbeta i Barkarö. Vi är nöjda med det men Maria är i grunden organist och tjänsten i Barkarö är en kantorstjänst så blir det en organistjänst ledig inom pastoratet så kommer hon antagligen att erbjudas den.

Branddörr i kyrkan

§ 8

Brandsyn har resulterat i att vi ålagts att ordna alternativ utrymningsväg, branddörr. Inspektion av kyrkan har visat att det finns en gammal, igenmurad utgång under första fönstret på höger sida efter läktaren. Förslaget är nu att vi tar bort tre bänkrader och öppnar dörren igen. 12 platser skulle på detta sätt försvinna. Vi har ansökt om att få göra denna ändring i skrivelse till länsstyrelsen som måste ge tillstånd. Länsstyrelsen bevakar att fornminnen och historiska byggnader bevaras.

Byggnadsingenjör Fredrik Lindblom har i samband med detta funderat om det inte vore klokt att tänka framåt och eventuellt även ta bort några bänkrader på andra sidan gången. Där skulle vi kunna ha lösa stolar men vi skulle också kunna omvandla platsen till ett litet "torg", ett ställe att fika och prata.

Ordf	Just	Sekr
------	------	------

Då hade vi någonstans att vara med mindre kyrkkaffen när församlingsgården är upptagen. Vi funderar vidare och kommer med mer synpunkter till Björn.

Arbetet med branddörren ska ske i sommar, i veckorna, och ska störa verksamheten så lite som möjligt.

Flera kyrkor inom pastoratet kommer att behöva åtgärdas på samma sätt

I samband med detta påpekar Kaj att det vore fint med en strålkastare, som utifrån belyser korfönstret under Gudstjänsten, när det är mörkt ute.

Arets gudstjänster, synpunkter gudstjänster

§ 9

Många i församlingen har påpekat att det är dumt att ha familjemässor i samband med skolloven. Det är vi ense om men Susanne tycker ändå att vi bör ha en gudstjänst för familjer i samband med påsken.

Planeringen av gudstjänsterna verkar ha gjorts av var präst separat. Susanne ska se över rutinerna så att en gemensam planering sker.

Kaj tycker att det är bra om man får en stund att reflektera efter den gammaltestamentliga läsningen, innan episteln läses. Det kan t ex spelas musik där. Susanne noterar synpunkterna.

Kaj, och han har hört även andra, har svårt att hänga med om böner och gemensam läsning går för fort. Viktigt att det får ske med eftertanke.

Våffelkafe

§ 10

Vi har haft våffelkafé under sommaren på torsdagar mellan 11.30 – 13.30. Diana har hand om det när hon arbetar men under hennes semester, från 27 juni till 15 augusti, måste det bemannas av frivilliga.

Vi beslutar att även detta år försöka ha öppet under Dianas semester Diana gör en lista där vi kan anteckna oss för ta hand om de torsdagarnas våffelkafé.

Kollektlista

§ 11

Gunilla har gett en lista på de ändamål vi stödde genom församlingskollekt förra året. Vi får under sammanträdet en lista där det klart framgår vilka datum vi har gudstjänster och vilka av dessa som det är församlingskollekt.

Ordf	Just	Sekr
------	------	------

Vi beslutar om de första församlingskollekterna och ger Gunilla i uppdrag att komma med ett förslag för resten av församlingskollekterna. Det får sedan tas upp vid nästa sammanträde.

Församlingsrådet beslutar att nedanstående församlingskollekt ska gå till:

27/1 Östanbäcks kloster

17/3 Internationella gruppens stödprojekt, kvinnors rätt.

19/4 Rädda Barnen

21/4 Svenska kyrkan i utlandet

28/4 Stadsmissionen

Programblad m m

§12

Arne och Ingrid Svensson har skrivit ett mail. Det har kommit färre till torsdagsträffarna förra terminen. Några församlingsmedlemmar har gjort ett informationsblad som vi själva kommer att dela ut i brevlådorna om denna termins torsdagsträffar. Ett blad delades ut i höstas och det visade det sig att de nya eller nygamla som kom gjorde det därför att de fått bladet.

Frågan är nu dels om vi ska fortsätta med liknande initiativ och dels om det finns pengar för information när tidningen Magasinet lagts ned. Susanne säger att pengarna som sparats när Magasinet lagts ner går in i annan kassa och inte kan användas av församlingarna. Däremot är det helt ok med egna initiativ, informationsblad som man själv kan tillverka och distribuera.

Repr Rättviks stiftsgård

§ 13

Församlingsrådet beslutar att utse Andreas Wallstedt till vår representant i Rättviks stiftsgårds representantskap

Vik diakon och församlingsassistent

§ 14

Carin Karlsson kommer att vikariera under diakon Lottens tjänstledighet fram till 31 juni 2019. Carin håller på att utbilda sig till diakon, är ej vigd än, och kommer därför att arbeta som diakoniassistent. Daniel kommer att erbjuda tjänsten som församlingspedagog till en av de sökande.

Ordf	Just	Sekr
------	------	------

Saldo fonder

§ 15

Saldo i minnesfonden är 9.283,00 och i fonden för bidrag till retreatvistelser 1236,68.

Info, församlingsmöte

§ 16

Antje Schwarzenberger har skrivit till församlingrådet och vill att vi diskuterar möjligheten att ordna regelbundna, t ex en gång i månaden, församlingsmöten. Vi tror att det vore bättre att koppla information och diskussion till kyrkkaffet en gång i kvartalet. Diana får i uppdrag att se när prästen inte är inbokad efter kyrkkaffet. Dessa söndagar skulle man kunna ge lite mer information vid kaffet och ta in synpunkter från församlingen.

Internationella gruppen

§ 17

I internationella gruppen har man diskuterat om möjligheten att ge 1 % av budgeten i församlingen till bistånd. Susanne säger att PO-chefen fördelar de pengar de fått men att kyrkorådet måste godkänna. Kyrkorådet brukar ge en gåva vart år till bistånd, senaste året med 50 000.

Birgitta visar också den nya logotypen för ACT.

Vi diskuterar hur man kan öka givandet och konstaterar att kollekterna ger ganska lite nuförtiden. Många organisationer arbetar nästan bara för att få fler månadsgivare. Vi borde ha mer information om det, hur man blir månadsgivare.

Nästa sammanträde

§ 18

Nästa sammanträde hålls den 13/3 kl. 18.00 i församlingsgården.


Avslutning

§ 19

Ordföranden tackar samtliga närvarande för dagens sammanträde som avslutas med gemensam välsignelsebön.

Underskrifter:


Sekreterare


Berit Sonnebo

Ordförande


Björn Bünger

Justerare


Kaj Östholm

Ordf	Just	Sekr
------	------	------